
Hei! Jeg stiller til valg som mannlig representant i fakultetsstyret på handelshøyskolen.  

Jeg heter Thomas og studerer Økonomi og Administrasjon i tillegg til bærekraftsrapportering dette 
året. Jeg er klassetillitsvalgt for førsteklasse øk-ad og har tidligere erfaring med styrearbeid. Har vært 
elevrådsleder på videregående og sitter i lokalstyre to steder i et politisk parti. Jeg brenner for å bidra, 
ingen sak for liten, ingen sak for stor. Jeg ønsker først og fremst å gjøre avstanden fra studentene til 
fakultetsstyret så liten som mulig. Det skal være lav terskel for å ytre seg og alle fortjener å bli hørt. 
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Hello! I am running for election as a male representative on the faculty board at HH. 

My name is Thomas and I am studying Economics and Administration in addition to sustainability 
reporting this year. I am a class representative for first class øk-ad and have previous experience with 
board work. Has been leader of the student council at upper secondary school and sits on two local 
councils in a political party. I am passionate about contributing, no matter too small, no matter too 
big. First of all, I want to make the distance from the students to the faculty board as small as possible. 
There should be a low threshold for speaking out and everyone deserves to be heard. 

 


